
 

                                                                                                      

                                                                                                                         Šiaulių miesto savivaldybės globos namai  

 

 

 

 

 

 

 

 

Nuotrauka:  

Lengvai suprantamos kalbos 

ženkliukas 

 

 

Šis tekstas yra parašytas lengvai 

suprantama kalba.  

Lengvai suprantama kalba yra oficialus 

būdas paprasčiau pateikti informaciją. 

Lengvai suprantama kalba:  

• reikalinga žmonėms, kuriems sunku 

suprasti įprastus tekstus; 

• padeda žmonėms sužinoti naujos 

informacijos.  
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INTEGRALI PAGALBA 

 (dienos socialinė globa ir slaugas asmens namuose) 

 

Kas yra integrali pagalba 

Tai yra komanda, kurią sudaro: socialinis 

darbuotojas, individualios priežiūros 

darbuotojas, kineziterapeutas ir slaugytojo 

padėjėjas.  

 

 

 

 

Kam reikalinga integrali pagalba 

Suaugusiems ir senyvo amžiaus žmonėms su 

negalia, kuriems reikalinga pagalba namuose. 

  

 

 

Kaip gauti integralios pagalbos paslaugas 

Nuvykti į Tilžės g. 170, Šiauliai ir parašyti 

prašymą; 

Skambinti tel. 841 386 483. 
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Kokias paslaugas gausite: 

 

- Padarys valgyti; 

- Padės nusimaudyti; 

- Pakeis sauskelnes; 

- Sutvarkys namus; 

- Nupirks maisto; 

- Palydės pas gydytojus; 

- Atliks masažus/mankštas; 

- Suleis lašelines/vaistus; 

- Bedraus su jumis; 

- Ir kt.  

 

 

 

 

 

 


